

NetModule AG
Maulbeerstrasse 10
3011 Bern
Switzerland
+41 31 985 25 10
info@netmodule.com
www.netmodule.com

EU Environmental Declaration of Conformity ***EU Umwelt-Konformitätserklärung***

NetModule AG (address see above) hereby confirms, that the NetModule Routers
NetModule AG (Anschrift siehe oben) bestätigt hiermit, dass die NetModule Router

- **NB800**
- **NG800**
- **NB1600, NB1601**
- **NB1800, NB1810**
- **NB2700, NB2710**
- **NB2800, NB2810**
- **NB3700, N3710, NB3720, NB3701, NB3711**
- **NB3800**
- **AP3400**

comply with the requirements of the EU directives
die Anforderungen der EU Richtlinien erfüllen

– **2011/65/EU (RoHS)**

Directive of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

– **2012/19/EU (WEEE)**

Directive of the European Parliament and of the Council of 4 July 2012 on waste electrical and electronic equipment.

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 4. Juli 2012 über Elektro- und Elektronik-Altgeräte.

and according to the EC regulation
und gemäss der Verordnung

– **1907/2006/EG (REACH)**

Regulation of the European Parliament and of the Council of 18 December 2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH),

Verordnung des Europäischen Parlaments und des Rates vom 18. Dezember 2006 zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH),

do not contain any substances from the 'Candidate List of Substances of Very High Concern' with more than 0.1% of the global weight of the delivered item (without packaging of the item).

keine Stoffe der "Kandidatenliste der besonders besorgniserregenden Stoffe" mit einem Anteil grösser als 0.1% des Gesamtgewichtes des Produktes enthalten.

NetModule AG
Maulbeerstrasse 10
3011 Bern
Switzerland
+41 31 985 25 10
info@netmodule.com
www.netmodule.com

Bern, December 19th, 2023
Bern, 19. Dezember 2023

NetModule AG



Dr. Thomas Niessen
Managing Director



Urs Gruetter
Quality Manager / Responsible Product Compliance